
S SEJE SVETA ZA VARSTVO OKOLJA

Drevesa še stojijo
Prvega septembra je svet za varstvo okulja pri OK SZDL obravna-

val osnutke zakonov o urejanju prostora, urejanju naselij in o stavbnih
zemljiščih. Tako se je vključil v široko razpravo o teh pomembnih za-
konih, ki naj bi tudi prek njih v prihodnje še bolj varovali proslor, ure-
jali naselja in zemljišča, hkrati pa tudi skrajšali in poenostavili po-
stopke za pridobitev dovoljenj za gradnje in adaptacije.

V drugi točki pa je svet obrav-
naval žgočo domačo temo o po-
skusu SD Slovan, da v Kodelje-
vem parku poseka več dreves in
zgradi nova teniška igrišča. V
času od sklica pa do seje smo
sicer ugotovili, da je problem že
star if\ da je namero ŠD Slovan že
opustilo (ker ni dobilo dovolje-
nja), vendar smo problem
vseeno obravnavali in kritično
ocenili obnašanje ŠD Slovan pri
njegovih poskusih širjenja na
račun krčenja parka s stoletnimi
drevesi. Na seji srno zvedeli, da
so tudi dosedanja teniška igrišča
zgrajena »na črno« in da je ta ne-
zakoniti poseg v prostor še vedno
nerešen. Kritično pa smo ocenili
tudi način, da je §D Slovan obšlo
krajevno skupnost in občinske
organe.

Zato smo v sklepih predlagali
vodstvu SD Slovan in KS Kode-
Ijevo, da zavoljo varovanja in

vzdrževanja parkovnih puvrsin
na Kodeljevem navežeta stalne
delovne stike in problematiko v
svojih organih večkrat obravna-
vata. Sekretariatu za urbanizem,
gradbeništvo in varstvo okolja'
pri občinski skupščini pa smodali
pobudo, da strokovno ugotovi in
pripravi možnost posebnega va-
rovalnega režima za park Kode-
Ijevo, pa tudi za Zajčjo dobravo
in za park pred Fužinskim gra-
dom. Se posebno slednji je že
močno načet in potrebuje hitro
strokovno zaščito ter vgraditev v
urbano celoto Novih Fužin.

Na koncu smo se dogovorili,
da bo naslednja seja posvečena
problematiki zraka in varstvu
okoja v krajevni skupnosti
Zalog.

Predsednik sveta
za varstvo okolja

SLAVKO GERLICA


